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de BPA reactie op de D66 wethouder Tyas zijn “droom” mbt óveral
Parkeervergunningen in Amersfoort -

Beste Tyas, en collega’s, + wethouders en Burgemeester, / 22 Juni 2023.

De BPA zal er niet meer bij zijn, bij uw vervolg overleg over uw “droom”.

Wij verwachten als BPA, allereerst eerst een Plan van Aanpak (PvA) plus een (concept)
Begroting en énige idee wat, máár vooral wáár U die Auto-hubs ( vb: Soesterkwartier, in
het Groen van Bos Birkhoven, óf in de Groen strook van de Dollardstraat ) denkt te gaan
realiseren.

Verder is uw “droom” een hele mooie, maar de BPA voelt zich méér verantwoordelijk
voor de vele andere zaken die NU al niet goed gaan in onze stad, zie Jeugdzorg, zie de
ontbrekende Wijkverwarming, zie alle andere GL “dromen”, zie de GL discussie over de
Windmolens op De Isselt, zie het Rekenkamer rapport, enz. enz.

Wat ons betreft moet éérst het aantal Fte’s pér afdeling IN Het Stadhuis (HS) fors
omhoog, waardoor álle Dossiers op álle afdeling voor 100% beoordeeld kunnen worden.

Daarom willen we éérst een PvA, met onderbouwde Fte’s, voor de huidige afdeling
Verkeer, zien.

Bij verschillende afdelingen in HS die Bouw, Horeca, Verkeer en andere RO
vergunningen moeten beoordelen, en uitgeven, ligt NU al véél, en véél meer werk, dat
dat de zittende Fte’s kwalitatief ( ! ) goed aan kunnen.

Dit College van Burgemeester én Wethouders gaan daar tot op de dag van vandaag
vólkomen aan voorbij !

En ja wethouder van de Dieren, Johnas van Lammeren, dat zegt hélemaal niets over de
geweldige Inzet van alle Ambtenaren, want die is ( vaak meer) 200 %.

Maar als er voor 20 /25 M/V werk ligt op je afdeling, en je bent met 6 Fte ( van 28 uur
per week) op je afdeling, waarvan 2 externe, dan leidt de Kwaliteit er onder ! ( Dit is een
voorbeeld )

Dan wordt IN een Bouwaanvraag van een Dakkapel aan de voorkant, over het hoofd
gezien dat het gaat om een totaal nieuwe verdieping aan de achterkant.
( En zo zijn er tientallen voorbeelden , tenslotte spreek ik al 20 jaar mensen óp de
werkvloer, en U wellicht alleen de afdelingschefs en gemeentesecretaris )

Wat de BPA betreft dus éérst alle capaciteit op de nodige afdelingen verhogen, voordat
deze stad met uw nieuwe “dromen” op zadelt !

Hartelijke groet,

Hans van Wegen, fractievoorzitter Burger Partij Amersfoort (BPA)
—


